
 
 
 

 

Interpellation till servicenämndens ordförande om nya sätt att bekämpa invasiva arter 

 

 

Vi har lyft frågan om invasiva arter på Hammarö förut. Orsaken är att dessa växter är ett 

bokstavligen växande problem. Det är flera kommuninvånare på Hammarö som hört av sig till 

kommunen och berättat hur bedrövade de är över invasiva växter som tränger in på deras 

tomt. De kan heller inte göra något åt saken då en del av växten är på kommunens mark. Plus 

att det krävs särskild teknik för att få bort växten. Det rör sig oftast om parkslide.  

Hammarö kommun har visat måttligt intresse för att hjälpa kommuninvånarna i denna fråga. 

En av orsakerna till ointresset är att vissa växter såsom parkslide inte är med på EU:s lista 

över förbjudna invasiva arter. Dessutom är kommunen osäker på hur de skall få bort växterna.  

 

I Karlstad används en ny metod som sägs vara framgångsrik mot parkslide. Den invasiva 

arten ångas bort. Detta görs genom att trycka ned spett med het ånga på cirka 120 grader i 

marken. Detta görs mot parkslide då denna art är extra svår att bli av med då den har djupa 

rötter. Denna metod sägs vara relativt effektiv. Uppenbarligen något för Hammarö kommun 

att testa.  

 

 

Därför vill jag ställa följande fråga till ordförande för servicenämnden: 

 

Har ser ni på att pröva samma metod som i Karlstad där de bekämpar parkslide 

med ånga? 

 

 

 

Anders Ahl (SoB) 

 

Skoghall den 15 december 2024 


